
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 4. oktober 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 35
Ministeren bedes redegøre for hvilke fordele og ulemper politireformen har
medført på Frederiksberg, herunder om politiet pt. er tilstrækkeligt synligt i
kommunen.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand

1/1

Retsudvalget 2012-13
REU alm. del Spørgsmål 35
Offentligt


